
 

  

Dear Coaches,  
 
Please see the information below regarding Canadian Open Water Trials.  
 
RACE LOCATION CHANGE 
 
Please note that the location for the race has been moved to Coral Beach (551 West Bay Rd, 
Cayman Islands). Due to camping taking place on Governor’s Beach following the Easter 
holidays, the race has been moved to Coral Beach.  
 
The race will be back at Governor’s Beach.  
 
Swimmers will still be able to practice on the course at the times indicated on the meet package.  
 
TECHNICAL MEETING 
 
The Technical meeting will take place Friday, April 14, at 5:15 pm in room 1038 at the 2nd Floor 
Government Administrative Building. 133 Elgin Avenue, George Town, Grand Cayman, Cayman 
Islands.   
 
Attendance by a team representative is mandatory, no swimmers at technical meeting. 
 
MEET PACKAGE 
 
The meet package has been updated with the above information. You can find it on the Canadian 
Open Water Trials Webpage. 
 
PRE-MEET TRAINING 
 
Please note that swimmers must be accompanied by a coach for all pre-meet training sessions. 
Session times are noted in the meet package. 
 
PROOF OF TRAVEL INSURANCE 
 
If you haven’t forwarded your proof of travel insurance, please send to support@swimming.ca. 
 
WAIVER FORMS 
 
All swimmers (or parents of minors) must complete and sign the Open Water Waiver form in order 
to compete at the event. The Waiver can be found HERE. Please return to Rebecca 
(rcheverton@swimming.ca) by April 13th.   
 
INVOICES  
 

Français à suivre (cliquez) 

https://www.swimming.ca/en/events-results/events/2023-canadian-open-water-trials/
https://www.swimming.ca/en/events-results/events/2023-canadian-open-water-trials/
mailto:support@swimming.ca
https://www.swimming.ca/content/uploads/2023/01/WAIVER-FORM-2023-Canadian-Open-Water-Trials.pdf
mailto:rcheverton@swimming.ca


 

  

Initial invoices went out on Wednesday. If you didn’t receive the initial invoice, please check 
SPAM or email enewman@swimming.ca. In order for entries to be considered final, please make 
payment for the initial invoice prior to your arrival at the competition. Payments will not be 
accepted at the event. 
 
ETRANSFER PAYMENTS 
If you wish to pay via e-transfer, please email support@swimming.ca for instructions. 
 
PSYCH SHEETS 
 
Psych Sheets have been uploaded to the Canadian Open Water Trials Webpage. 
 
 

 
 
Chers entraineurs,  
 
Veuillez consulter les informations ci-dessous concernant les Essais canadiens d’eau libre.  
 
CHANGEMENT DE LIEU DE LA COURSE 
 
Veuillez noter que le lieu de la compétition a été déplacé à Coral Beach (551 West Bay Rd, Îles 
Caïmans). En raison de la mise en place d'un camping sur la plage de Governor's Beach après 
les vacances de Pâques, la compétition a été déplacée sur la plage de Coral.  
 
La course sera de retour à Governor's Beach. 
 
Les nageurs pourront toujours s'entraîner sur le parcours aux heures indiquées sur le trousse 
d’information de la compétition. 
 
RÉUNION TECHNIQUE 
 
La réunion technique aura lieu le vendredi 14 avril à 17h15 dans la salle 1038 au 2e étage du 
Government Administrative Building. 133 Elgin Avenue, George Town, Grand Cayman, Iles 
Cayman.   
 
La présence d'un représentant de l'équipe est obligatoire, pas de nageurs à la réunion technique. 
 
TROUSSE D'INFORMATION 
 
Le trousse d’information de la compétition a été mis à jour avec les informations ci-dessus. Vous 
pouvez le trouver sur la page web des Essais canadiens d’eau libre. 
 
ENTRAINEMENTS PRÉPARATOIRES 

https://www.swimming.ca/en/events-results/events/2023-canadian-open-water-trials/
https://www.swimming.ca/fr/evenements-resultats/evenements/championnats-canadiens-deau-libre-2023/


 

  

 
Veuillez noter que les nageurs doivent être accompagnés d'un entraineur pour toutes les 
sessions d'entraînement préparatoires. L'horaire pour les périodes d’entrainement préparatoires 
sont indiqué dans le trousse d’information.  
 
PREUVE D'ASSURANCE VOYAGE 
 
Si vous n'avez pas envoyé votre preuve d'assurance voyage, veuillez l'envoyer à 
soutien@natation.ca. 
 
FORMULAIRE DE RENONCIATION 
 
Tous les nageurs (ou les parents de mineurs) doivent remplir et signer le formulaire de 
renonciation pour pouvoir participer à l'événement. Le formulaire de renonciation se trouve ICI. 
Veuillez le renvoyer à Rebecca (rcheverton@swimming.ca) avant le 13 avril. 
 
FACTURES 
 
Les premières factures ont été envoyées mercredi. Si vous n’avez pas reçu votre facture initiale, 
regardez dans votre dossier pourriel ou envoyez un courriel à enewman@swimming.ca. Afin que 
vos inscriptions soient considérées comme finales, vous devez effectuer votre paiement initial 
avant votre arrivée à la compétition. Les paiements ne seront pas acceptés lors de l’évènement.  
 
VIREMENT INTERAC 
 
Si vous souhaitez payer par virement Interac, envoyez un courriel à soutien@natation.ca pour 
obtenir les instructions. 
 
FEUILLES DE DÉPARTS 
 
Les feuilles de départs ont été téléchargées sur la page web des Essais canadiens d’eau libre. 
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https://www.swimming.ca/content/uploads/2023/01/FORMULAIRE-DE-RENONCIATION-Essais-canadiens-en-eau-libre-2023.pdf
mailto:rcheverton@swimming.ca
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